



P.O. Box: 48577, DUBAI, U.A.E.

Tel: 04 267 8866, Fax: 04 267 8855

P.O. Box: 457, SHARJAH, U.A.E.

Tel: 06 565 8866, Fax: 06 565 6699

E-mail: info@zulekha-hospitals.com • Website: www.zulekha-hospitals.com

ص.ب: ٤٨٥٧٧، دبي، إ.ع.م.

هاتف: ٠٤ ٢٦٧ ٨٨٦٦، فاكس: ٠٤ ٢٦٧ ٨٨٥٥

ص.ب: ٤٥٧، الشارقة، إ.ع.م.

هاتف: ٠٦ ٥٦٥ ٦٦٩٩، فاكس: ٠٦ ٥٦٥ ٦٦٩٩



URINE COLLECTION FOR ROUTINE/ MICROBIOLOGY TESTS

- Use sterile container provided by the laboratory/ hospital.
- Clean genital area with soap and water thoroughly.
- Do not hold the container from its opening or touch the inner sides of the container.
- Do not let container touch any part of the body during collection.
- Open the container and collect the mid stream urine (after passing the initial portion in toilet).
- Close the container tightly.
- It is better to collect the sample at the hospital, otherwise bring the sample to the laboratory within one hour along with a valid request.

Note: Insufficient Quantity, soiled containers, leaking containers and improperly collected samples are not acceptable.

جمع عينة البول لتحاليل البول الإعتيادية/ تحاليل الأحياء الدقيقة

- استعمال العبوة المعقمة التي وفرها المختبر لك.
- تأكد من نظافة المنطقة الحساسة قبل التبول بالماء والصابون جيداً.
- لا تلمس العبوة من الداخل أو من جوانب الفتحة.
- لا تدع العبوة تلامس جسمك أبداً أثناء جمع العينة.
- أفضل عينة البول المطلوبة أوسطها (بعد خروج أول البول في الحمام).
- تأكد من إحكام إغلاق العبوة بعد جمع العينة.
- يفضل جمع العينة في المستشفى، وفي حال جمعها في المنزل يجب إحضارها بسرعة إلى المختبر في غضون ساعة كأقصى حد.

ملاحظة: لا يتم قبول العينات غير المستوفية الشروط المطلوبة كأن تكون كمية العينة أقل من اللازمة، أو العبوة غير صالحة، أو العينة متسربة خارج العبوة.